# پہلا کلمه First Kalma

لَا إِلْـهَ إِلَّاللَّهُ مُحَمَّدٌرَّسُولُ اللَّهِ ط

There is no God besides Allah and Mohammad (PBUH) is the prophet of Allah

# دوئم كلمه Second kalma

اَشُهَدُانُ لَّا إِلَّهُ إِلَّا اللَّهُ وَحُدَهُ لَا شَرِيُكَ لَهُ وَاشُهَدُانَ مُحَمَّدًا عَبُدُهُ وَرَسُولُهُ م

I bear witness that none is worthy of worthy but Allah, the one alone, with out partner, and i bear witness that Muhammad (PBUH) is his servant and Messenger

## سوئم كلمه Third Kalma

سُبُحَانَ اللهِ وَالُحَمُدُلِلهِ وَلَآاِلهَ إِلَّااللّٰهُ وَاللّٰهُ اَكُبَرُ ط وَلَا حَوُلَ وَلَا قُوَّةَ إِلَّادِاللهِ الْعَلِيّ الْعَظِيْمِ

Glory be to Allah and praise to Allah, and there is none worthy of worship but Allah, and Allah is the Greatest. And there is no might or power except with Allah, the Exalted, the Great one

#### چہارم کلمہ Fourth Kalma

لآالِلهَ إِلَّااللَّهُ وَحدَهُ لَاشَرِيُكَ لَهُ لَهُ الْمُلُكُ وَلَهُ الْحَمُدُ يُحْيِى وَيُمِيْتُ وَهُوَحَىُّ لَّايَمُوتُ اَبَدُا اَبَدَا ط ذُو الْجَلَال وَالْإِكْرَامِ طِبِيَدِهِ الْخَيْرُ طوهُوَعَلَى كُلِّ شَيْءٍ قَدِيْرُ

(There is) none worthy of worship except Allah. He is only one. (There are) no partners for Him. For His in the kingdom. And for Him is the praise. He gives life and causes death. And He is Alive. He is Eternal. Possessor of magesty and reverence. In His hand is the goodness. And He is the goodness. And He is on ererything powerful

# پنجم کلمه Fifth Kalma

اَسُتَغُفِرُا لِلَّهَ رَبِّى مِنُ كُلِّ ذَنْبِ اَذُنَبْتُهُ عَمَدًا اَوُخَطَأَ سِرَّااَوُ عَلَانِيَةٌ وَّا تُوبُ إِلَيُهِ مِنَ الذَّفُبِ الَّذِي اَعُلَمُ وَمِنَ الذَّفُبِ الَّذِي لَا اَعُلَمُ إِنَّكَ اَنْتَ عَلَّامُ الْغُيُوبِ وَسَتَّارُ الْعُيُوبِ وَ غَلْفًارُ الذُّنُوبِ وَلَاحَولَ وَلَاقُوَّةَ إِلَّا بِاللهِ الْعَلِيِّ الْعَظِيمِ ط

I seek forgiveness from Allah, my Lord, from every sin. I committed knowingly or unknowingly, secretly or openly and I turn towards Him from the sin that I know and from the sin I do not know. Certainly you, You (are) the knower of the hidden things and the concealer (of) the mistakes and the forgiver (of) the sins. And (there is) no power and no strength except from Allah, the Most High & Most great

### ششم كلمه sixth Kalma

اللَّهُمَّ اِنِّىَ آَعُوُذُبِكَ مِنَ اَنُ اُشُرِكَ بِكَ شَيُعًاوَانَا اللَّهُمَّ اِنِّى آَعُو ُذُبِكَ مِنَ اَنُ اُشُرِكَ بِكَ شَيُعًاوَانَا اَعْلَمُ بِهِ تُبْتُ عَنْهُ وَتَبَرَّاتُ اَعْلَمُ بِهِ تُبْتُ عَنْهُ وَتَبَرَّاتُ مِنَ الْكُفُرِ وَالشِّرُكِ وَالْكِذُبِ وَالْغِيبَةِ وَالْبِدُعَةِ وَالنَّهِيرُكِ وَالْكِذُبِ وَالْغِيبَةِ وَالْبِدُعَةِ وَالنَّهِيرُكِ وَالْكِذُبِ وَالْغِيبَةِ وَالْبِدُعَةِ وَالنَّهِمُ وَالنَّهُ مُنْ وَالْغَيبَةِ وَالْبِدُعَةِ وَالنَّهُ مُنْ مَنَافِلُ اللَّهُ مُحَمَّدٌ رَّسُولُ اللَّهِ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ مُحَمَّدٌ رَّسُولُ اللَّهِ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ مُحَمَّدٌ وَسُولُ اللَّهِ اللَّهُ الْعُولُ اللَّهُ الْعُلُولُ اللَّهُ اللِهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللْهُ اللَّهُ ا

"O Allah! I seek protection in you from that I shoud not join my partner with you knowingly. I seek your forgiveness from that which I do not know. I repent from it (ignorance) I free myself from disbelief and joining partners with you and from all sins. I submit to your will I believe & I declare: There is none worthy of worship besides Allah and with Him Muhammad is His Messenger."